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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 10 martie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 1 reprezentant ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat Chilieni, lipsind: Comăneci 
Liviu-Vasile, Debreczeni László, Keresztes László, Kondor Ágota, Magyarosi Imola-Piroska, 
Sipos Dóra-Viola, Miklos András. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă 
de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 404/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul 
de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Bună ziua. Am începe 
ședința. Să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Pe Ordinea de zi se află un punct. Vă rog să votăm Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Și colega mea Vargha 
Fruzsina și eu aș avea propuneri.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Atunci vă rog să spuneți 
propunerile la Diverse.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Eu aș propune un punct D1 
privind aprobarea modificării Regulamentului privind regimul finanţărilor nerambursabile 
din fondurile bugetului local al Municipiului Sfântu Gheorghe alocate pentru activităţi 
nonprofit pentru tineret: „Sfântu Gheorghe Sprijină Tinerii”, aprobat prin HCL nr. 281/2013, 
cu modificările și completările ulterioare. Un punct D2 privind aprobarea încheierii unui 
contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám”, Biblioteca Județeană “Bod Péter” și 
Asociația Susținătorilor Bibliotecii „Bod Péter” - Bod Péter Könyvtártámogató Egyesület, în 
vederea organizării și desfășurării celei de-a II-a ediții a evenimentului cultural Târgul de 
carte și festivalul de literatură contemporană din Sfântu Gheorghe „SepsiBook”. Respectiv un 
punct D6 privind instituirea unor măsuri în vederea organizării „Zilelor Sfântu Gheorghe 
2023”.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Bine, mulțumesc frumos.”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Eu aș mai completa cu un 
punct D3 pentru aprobarea modificării HCL nr. 477/2022 privind aprobarea actualizării 
datelor tehnice al unui teren situat în str. Táncsics Mihály nr. 20, proprietatea privată a 
municipiului Sfântu Gheorghe. Un punct D4 care se referă la modificarea HCL nr. 472/2022 



privind aprobarea reducerii capitalului social al societății URBAN - LOCATO SRL. Un 
punct D5 care se referă la aprobarea rectificării bugetului general al municipiului Sfântu 
Gheorghe pe anul 2023. Respectiv un punct D7 care se referă la aprobarea depunerii de către 
municipiul Sfântu Gheorghe a cererii de finanțare pentru proiectul „Dotarea unităților de 
învățământ preuniversitar de stat și a unităților conexe din municipiul Sfântu Gheorghe” și a 
cheltuielilor legate de proiect.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Atunci să votăm 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor 1, respectiv de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi punctelor 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5, D6, D7.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
introducerea punctelor 1 și de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Scuze, dar acum votăm 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu introducerea 
punctelor de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Jánó Mihály, sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
introducerea punctelor de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor de la D1 până la D7.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor de la D1 până la D7.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea punctelor 
de la D1 până la D7 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor de la D1 până la D7.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor de la D1 până la D7.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
pe Ordinea de zi punctelor D1, D2, D3, D4, D5, D6, D7.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Să eu sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor de la D1 până la D7. Probabil nu voi avea semnal și 
aș dori să vă anunț, că sunt de acord și cu Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor de la D1 până la D7. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Bine. Acum să votăm 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt și eu de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 



 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Jánó Mihály este de 
acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Zsigmond József a 
semnalat că este de acord. 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Dl. președinte și Kádár Imola este de 
acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 
 Domnul președinte de șerdință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Bine, mulțumesc frumos. 
Scuze, că v-am omis. Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției 
următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte 
la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Dacă sunt asemenea 
cazuri vă rog să semnalați. Dacă nu sunt, să începem dezbaterea proiectelor de hotărâri.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Contractului de asociere nr. 6860/29.10.1997 încheiat între Municipiul Sfântu Gheorghe și 
MOL România Petroleum Products SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „MOL România Petroleum 
Products SRL a solicitat să modificăm contractul de asociere pentru sediul de pe str. Lunca 
Oltului. Este necesar acest lucru pentru că s-a modificat adresa și ca să poată coriga la 
Registrul Comerțului, de aceea este necesar un act adițional, care conține adresa reală.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 82/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Are 
cineva observații, propuneri? Dacă nu sunt, aș dori să vă propun, ca să votăm la sfârșit toate 
proiectele de hotărâri. Să votăm.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.”
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Jánó Mihály, sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Zsigmond József), 
votarea la sfârșit a punctelor. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Punctul 
1 a fost prezentat de dl. viceprimar. Să trecem la Diverse.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Regulamentului privind regimul finanţărilor nerambursabile din fondurile bugetului local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe alocate pentru activităţi nonprofit pentru tineret: „Sfântu 
Gheorghe Sprijină Tinerii”, aprobat prin HCL nr. 281/2013, cu modificările și completările 
ulterioare. Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. S-au făcut 
câteva modificări în regulamentul „Sfântu Gheorghe Sprijină Tinerii”. Aș dori să atrag 
atenția asupra faptului că aceste modificări nu ating modul de depunere al proiectului. Am 
încercat doar să ușurăm solicitanților justificarea cheltuielilor efectuate, de aceea am 
modificat câteva articole din regulament, au fost concretizate. A primit un rol mai proeminent 
asociațiile, care se ocupă de grupuri marginalizate. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 83/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate I, V și VI au acordat aviz favorabil. Trecem la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám”, Biblioteca Județeană “Bod 
Péter” și Asociația Susținătorilor Bibliotecii „Bod Péter”- Bod Péter Könyvtártámogató 
Egyesület, în vederea organizării și desfășurării celei de-a II-a ediții a evenimentului cultural 
Târgul de carte și festivalul de literatură contemporană din Sfântu Gheorghe „SepsiBook”. 
Prezintă: Vargha Fruzsina, viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. La punctul 
D2 este vorba de încheierea unui contract de asociere între Consiliul Local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Casa de Cultură „Kónya Ádám”, Biblioteca Județeană “Bod Péter” și 
Asociația Susținătorilor Bibliotecii „Bod Péter” în vederea organizării și desfășurării celei de-
a II-a ediții a evenimentului cultural Târgul de carte și festivalul de literatură contemporană 
„SepsiBook”. Evenimentul va fi organizat în perioada 25 și 28 mai, în incinta Arenei Sepsi. 
Anul acesta vor fi aproximativ 90 de protagoniști ai programelor culturale, literar-muzicale și 
un număr de circa 30 de edituri reprezentative din România și din Ungaria. Trebuie știut 
despre bugetul programului faptul că Municipiului Sfântu Gheorghe contribuie cu suma de 
500.000 lei, Biblioteca Județeană “Bod Péter” cu suma de 130.000 lei, iar veniturile 
estimative realizate din taxele de participare, vânzarea biletelor de intrare și workshop-uri va 
fi în sumă de 8000 lei. Mulțumesc.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 84/2023. 



 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Are 
cineva observații, propuneri? Dacă nu sunt, aș dori să semnalez faptul că, Comisiile de 
specialitate I, IV și V au acordat aviz favorabil proiectului de hotărâre. Trecem la punctul 
D3.” 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
HCL nr. 477/2022 privind aprobarea actualizării datelor tehnice ale unui teren situat în str. 
Táncsics Mihály nr. 20, proprietatea privată a municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „În 2022 prin hotărârea nr. 
477 am aprobat actualizarea datelor tehnice ale unui teren de pe str. Táncsics Mihály nr. 20, 
care se află în proprietatea privată a municipiului Sfântu Gheorghe. După ce a fost predat la 
Oficiul de Cadastru și Publicitate Imobiliară Covasna a fost respins de responsabilii de la 
Oficiul de Cadastru și Publicitate Imobiliară Covasna, astfel în acest proiect de hotărâre este 
vorba de corectarea acestor greșeli, pe care vi le prezentăm dumneavoastră.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 85/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Are cineva observații, propuneri? 
Dacă nu sunt, trecem la punctul D4.” 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL nr. 
472/2022 privind aprobarea reducerii capitalului social al societății URBAN - LOCATO 
SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „La fel este vorba de o 
corectarea unei greșeli. Prin hotărârea 472/2022 am aprobat reducerea capitalului social al 
URBAN - LOCATO, va fi scos un imobil din capitalul social și a lipsit la clădirea aflată pe 
str. Nicolae Iorga nr. 10B faptul că la fel este în proprietatea privată a municipiul Sfântu 
Gheorghe. Prin această hotărâre corectăm acest lucru.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 86/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. 
Comisiile de specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Are cineva observații, propuneri? 
Dacă nu sunt, trecem la punctul D5.” 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „În proiectul de hotărâre este 
vorba de modificarea bugetului general. Am dori să modificăm bugetul cu suma de 2.660.000 
lei, din care 1.179.000 lei vizează capitolul de funcționare și 1.428.000 lei capitolul de 
dezvoltare. Pentru a cheltuii banii sunt prezentate următoarele propuneri: sunt alocate diferite 
sume mai mici la Colegiul Național Mihai Viteazul, Liceul Teoretic Reformat, Colegiul 
Național Székely Mikó, Șoala Gimnazială Nicolae Colan și Școala Gimnazială Gödri Ferenc. 
Am majora bugetul programului de înfrumusețare a zonelor verzi cu suma de 50.000 lei. Am 
cheltui suma de 77.350 lei pentru studiul de fezabilitate și proiectul technic pentru lucrările 
de reabilitare a iluminatului public din str. 1 Decembrie, zona Gării. 321.300 am aloca pentru 
brandul economic al municipiului Sfântu Gheorghe. 506.170 lei penrtu întreținerea și 
repararea drumurilor și trotuarelor, respectiv suma de 500.000 lei pentru Sepsi Út-Építő SRL, 
ca un ajutor de minimis. În afară de acesta aș face o completare la această modificare a 
bugetului local, pe care am făcut-o și în comisia economică. Propunem reducerea fondului de 
rezervă, capitolul 54, cu suma de 226.000 lei, care să fie transferată la capitolul 51 pentru o 
dezvoltare informatică, a cărei denumire în limba română este: (lb.r.): ”Dezvolatre module 
noi pentru extinderea funcționalității sistemelor informatice ODOCS și portal cetățeni”. 



 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 87/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Punctul 
D5 a fost avizat favorabil de Comisiile de specialitate I și V. Are cineva observații, 
propuneri? Dacă nu sunt, trecem la punctul D6.” 
 PUNCTUL D6 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind instituirea unor măsuri 
în vederea organizării „Zilelor Sfântu Gheorghe 2023”. Prezintă: Vargha Fruzsina, 
viceprimar. 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Punctul 
D6 se referă la organizarea târgului Zilelor Sfântu Gheorghe, respectiv stabilește măsurile. 
Perioada de desfăşurare a Zilelor Sfântu Gheorghe este între 23 și 30 aprilie, pe de o parte în 
centrul orașului, pe de altă parte în curtea Fabricii de Țigarete și în curtea Liceului de Arte 
Plugor Sándor. Responsabilii pentru organizarea și verificarea diferitelor activități economice 
este echipa Casei de Cultură Kónya Ádám, administrația pieței și a treia este Asociaţia 
Unităţilor din Industria Hotelieră şi Restaurante. Tot în acest proiect de hotărâre am dori să 
stabilim niște taxe, cum ar fi: între 2500 și 1500 lei se pot fi formate diferite locuri de 
vânzare. Pe bază de licitație se poate participa la târg, care trebuie depuse până la data de 3 
aprilie. Târgul Meșteșugarilor va fi organizat de Casa de Cultură Kónya Ádám. Târgul 
producătorilor și meșteșugarilor locali va fi organizată de echipa care organizează și târgurile 
lunare. Iar târgul de tip street food va fi organizat de către Asociaţia Unităţilor din Industria 
Hotelieră şi Restaurante. Tot în acest proiect am dori să aprobăm regulamentul care se referă 
la sponsorii principali, pentru care participanţii la licitaţie vor depune ofertele în plic sigilat 
până la data de 24 martie. Mulțumesc frumos.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 88/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc frumos pentru 
prezentarea detalizată. Comisiile de specialitate I și V au avizat favorabil proiectul de 
hotărâre. Are cineva părere, observație? Dacă nu sunt, să trecem la punctul D7.” 
 PUNCTUL D7 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii 
de către municipiul Sfântu Gheorghe a cererii de finanțare pentru proiectul „Dotarea 
unităților de învățământ preuniversitar de stat și a unităților conexe din municipiul Sfântu 
Gheorghe” și a cheltuielilor legate de proiect. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „În proiectul de hotărâre este 
vorba despre depunerea unui proiect. În cadrul Planul național de redresare și reziliență a fost 
lansat un proiect pentru finanțarea dotării unităților de învățământ preuniversitar de stat și a 
unităților conexe. Dorim să participăm astfel că de la toate cele 17 instituții de învățământ și 
cele 2 instituții conexe am primit necesitățile. Cele două instituții conexe sunt: Clubul Sportiv 
Școlar și Palatul Copiilor. Aceste instituții au solicitat echipamente digitale, mobilier, 
materiale educaționale și sportive. Pentru informațiile primite, pentru proiectul care va fi 
depus am solicitat și aprobarea Inspectoratului Școlar Județean, lucru care s-a și întâmplat, 
astfel s-a creat un proiect cu o valoare eligibilă de 22.237.042,63 lei. Iar în afara de aceasta 
municipalitatea își asumă o contribuție proprie de 3.570 lei, la ambele sume sunt incluse și 
TVA-ul. Cu cele două instituții conexe este necesar încheierea a unui contract de asociere, a 
cărui model este anexă la prezenta hotărâre, respectiv este anexat și proiectul care va fi 
depus.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 89/2023. 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Mulțumesc foarte frumos. 
Comisiile de specialitate I, IV și V au avizat favorabil proiectul de hotărâre. Are cineva 
observație în legătura cu acesta? Dacă nu sunt, vă rog să votăm proiectele de hotărâri în felul 
următor: punctul 1, punctul D1, D2, D3, D4, D5, D6 și D7, cu modificarea punctului D5.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 



hotărâre 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 împreună cu modificarea, respectiv cu punctele D6 
și D7.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, respectiv D1, D2, D3, D4, D5 împreună cu modificarea, cu proiectele 
de hotărâri D6 și D7.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, respectiv cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, D5 împreună cu 
modificarea și cu D6 și D7.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): Și eu sunt de acord cu 1, respectiv cu D1, 
D2, D3, D4, D5 împreună cu modificarea și cu D6 și D7. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre 1, respectiv cu cele 7 puncte de la diverse, în așa fel, ca punctul D5 
modificat.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre 1, respectiv cu proiectele de hotărâri D1, D2, D3, D4, D6, D7, respectiv cu D5 
împreună cu modificarea.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu punctele 1, D1, 
D2, D3, D4, D5 împreună cu modificarea, respectiv cu punctele D6 și D7. Mulțumesc 
frumos.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectulele de hotărâre 1, D1, D2, D3, D4, D5 împreună cu modificarea, respectiv cu D6 și 
D7.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre 1, D1, D2, D3, D4, D5, la D5 împreună cu modificarea, respectiv cu D6 și D7.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu punctele 1, 
la Diverse cu D1, D2, D3, D4, D5, D5 împreună cu modificarea, respectiv cu D6 și D7.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv de la D1 până la D7, iar la D5 cu modificări.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord proiectele de 
hotărâri 1, respectiv cu D1, D2, D3, D4, la D5 cu modificarea inclusă și sunt de acord și cu 
D6 și D7.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord 1, respectiv cu D1, D2, 
D3, D4, la D5 cu varianta modificată, respectiv și cu D6 și D7.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctul 1, 
respectiv cu punctele prezentate la Diverse de la D1 până la D7, iar la D5 împreună cu 
modificarea.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord 1, respectiv cu D1, 
D2, D3, D4, cu D5 modificată, respectiv cu D6 și D7. Mulțumesc frumos.” 
 Domnul președinte de ședință JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Mulțumesc frumos pentru 
prezentare și vă doresc o zi frumoasă.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 martie 2023. 
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